
 
Emne: Høring av ny kommuneplan - arealdel 
Til: post@lyngdal.kommune.no 
Sendt: 12.06.2024 10:55:42 
Fra: Sofie <knut.arne.kristensen@gmail.com> 
  
Styret i Lygna elveeierlag viser til høring på kommuneplanens arealdel.  
  
Vi ser at det er lagt inn en ny lokalitet for produksjon av postsmolt i Rosfjorden. Vi 
ønsker ikke ny oppdrettsvirksomhet i nærheten av Lygna. Vi mener konsekvensene av 
rømming av fisk og spredning av lakselus gir fare for store negative påvirkninger på vill 
laksefisk. Laksebestanden i Lygna er per i dag heldigvis lite påvirket av oppdrett, 
bestanden har svært god genetisk integritet i motsetning til Kvina som har en 
laksebestand med stor innblanding av oppdrettslaks. Dette skyldes all 
oppdrettsvirksomheten ytterst i Fedafjorden, se vitenskapsradet.no. 
  
Avkom fra oppdrettslaks blir vanligvis to til fire ganger større enn avkom fra villaks i et 
oppdrettsmiljø. Prisen for framgangen i produksjonsegenskaper er dårligere 
overlevelse i naturen. I alle forsøk der forskerne har studert avkom fra oppdrettslaks, 
eller avkom fra krysninger mellom oppdretts- og villaks, viser resultatene at disse har 
lavere overlevelse i naturen enn avkom fra vill laks. Det betyr at om innblandingen blir 
for stor, så vil det gå ut over villaksen.  
  
Vi ber kommunen bruke føre var- prinsippet og ikke tillate nye lokaliteter i nærheten av 
Lygna.  
  
For styret i Lygna elveeierlag 
  
Arne Kristensen 
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